
Verslag bestuursvergadering 230595

afwezig G. Webbink (vakantie)

Verslag vorige vergardering.
Naar aanleidinq van het verslag wordt het volgende besproken:

-Jan Fokke geeft een verslag van de bijeenkomst van het DB met
Weth. Engels en de heren Kascha en Wesseling. De gemeente
streeft naar een sportraad en ziet als eerste opstap een
overlegvorm,tussen de voetbalvereniglngen. De gemeente za:--
hiertoe het initiatief nemen.
De gemeente zal nog een brief sturen waarin precies staat
welke onderhoudswerkzaamheden voor Deto zí1n en welke voor de
gemeente.
Voor beide partijen is er 1 aanspreekpunt. Voor de gemeente is
dit Wesseling en voor Deto Jan Bruins.
-Àfscheid Jan Víetering is goed verlopen

Ingekomen stukken.
-brief over materialen jeugd
-uitnodiging receptie Voorwaarts op O20695

Mededelingen.
-kleedkamer B wordt omgebouwd tot ballenhok
-ook zaL er een opslag voor vuilnis worden gebouwd
-Gerrit Abbink zaI Jan Webbink en Gerrit Veldhof benaderen
voor herstel oefendoelen
-er heeft zich een nieuwe speler aangemeld, welke in het
eerste elftal wil spelen. Het betreft Tijhuis uit Vroomshoop.
Hij en zí1n vader hebben een gesprek gehad met Jan Bruins,
Gerrit Àbbink, Herman Hulsegge en Henk Schepers.
Tijhuis krijqt net als de overige spelers geen financiele
vergoeding.
-Jan SIot zal Bert Slot vragen of hij aI bij Van Moort is
geweest voor (afbraak)materiaal.
Renovatie van het hoofdveld begint op 6juni.
Rondvraag.

' Ep olthof: Geeft aan dat hij geen kantinedienst meer kan doen,
redenis dat Bertus Kobus hem graag bij het 2e elftal wil
hebben als begeleidend bestuurslid en voor vervoer. De verqa-
dering is het hiermee eens en besluit tevens dat het elftal
>21 onder verantwoording van Ep komt in samenwerking met de
trainers.
Ep geeft aan dat hij dan green zaterdagdienst meer kan doen.
Frits Olthof: geeft aan dat hij met de zaterdagdienst hetzelf-
de probleem heeft
Gerri-t Àbbink: wil niet zo vaak meer aan de poort staan. Ruud
Smit zat. hiervoor benaderd worden.
Jan Slot: bij Oos heeft men andere douchekoppen geplaatst.
Deze hebben minder waterdruk nodig. Wellicht is dit ook een
oplossing voor het probleem bij Deto.
Herman Hulsegge: er is nog geen nieuwe voorzitter; zí1n er nog
kandidaten? De vergadering is van mening dat Ben Nijhuis nog
officieel gevraagd moet worden.
Noot: inmiddels heeft er een gesprek plaats gevonden en Ben
heeft te kennen gegreven dat hij i.v.m. z).1n werk niet voldoen-



de tijd vrij kan maken. WeI noemt hij a1s kandidaat Ab Stokman
Er is nog.geen nieuwe voorzitter van de kantinecommissie. Àls
kandidaat wordt Louis Huizing genoemd.
Jan Fokke: voetballen met bestuur tegen dameselftal op L juni
l-9 . OO uur.
Naar aanleiding van de stafvergadering moet het voorstel tot
fusie nog besproken worden.
Àls pluspunt wordt genoemd -sterker inde breedte
ÀIs minpunt _ minder betrokkenheid omdat de vereniging te
groot wordt
De vergadering ziet we1 iets in samen$rerking tussen sportvere-
nigingen. Gedacht kan worden aan inkoop, onderhoud sportvel-
den, elftallen samenvoegen. Hierover kan gesproken worden in
het overleg tussen gemeente en voetbalverenigingen.

Volgende vergadering :Voor aanvang van de jaarvergadering om
19.30 uur.


